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UCHWAŁA NR 185/XIX/12
RADY MIEJSKIEJ W ŚREMIE

z dnia 28 lutego 2012 r.

w sprawie dotacji celowej z gminy Śrem na "Cyfryzację Kinoteatru 
Słonko" 

Na podstawie art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (Dz. U. z 2001 r., Nr 142, poz. 1591 z późn. zm.) Rada Miejska 
w Śremie uchwala, co następuje: 

§ 1. Potwierdza się gotowość gminy Śrem do poniesienia wkładu własnego 
w projekt cyfryzacji Kinoteatru Słonko w Śremie, w związku z wnioskami 
złożonymi do Polskiego Instytutu Sztuki Filmowejoraz do Wielkopolskiego 
Regionalnego Programu Operacyjnego Priorytet VI, działanie 6.2, 
schemat 3. 

§ 2. Dotacja zostanie przyznana po pozytywnym rozstrzygnięciu 
konkursów dotyczących projektu w kwocie 200.000,00 zł., z budżetu gminy 
Śrem. 

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Śremu. 
§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 
Przewodnicząca Rady 

Katarzyna Sarnowska
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Uzasadnienie

UCHWAŁY NR 185/XIX/12 
RADY MIEJSKIEJ W ŚREMIE 

z dnia 28 lutego 2012 r. 

w sprawie dotacji celowej z gminy Śrem na "Cyfryzację Kinoteatru 
Słonko" 

W związku z ogłoszeniem programu cyfryzacji kin realizowanego przez 
Państwowy Instytut Sztuki Filmowej w Warszawie i Wielkopolski 
Regionalny Program Operacyjny Priorytet VI , działanie 6.2, schemat 3., 
Śremski Ośrodek Kultury wystąpił z wnioskiem o dofinansowanie projektu 
cyfryzacji Kinoteatru Słonko. 

Program Operacyjny „Rozwój kin – projektory cyfrowe” umożliwia 
polskim kinom studyjnym ubieganie się o dofinansowanie kosztów zakupu 
projektora cyfrowego. 

Kino cyfrowe to najnowocześniejszy z wykorzystywanych obecnie 
systemów wyświetlania filmów – zarówno tych powstałych na taśmie 
celuloidowej, jak i w technice cyfrowej. Kina używające techniki cyfrowej 
nie są uzależnione od obiegu kopii filmowych, wykonywanych na taśmie 
filmowej. Wszystkie mogą równocześnie wyświetlać filmy premierowe. Co 
więcej, kino cyfrowe pozwala na wyświetlanie filmów, które do tej pory nie 
trafiały do regularnej dystrybucji kinowej. Koszt wykonania jednej kopii 
cyfrowej jest niewielki, jeśli kino otrzymuje pliki łączem internetowym. 
Istotnym jest fakt, iż w ciągu kilku najbliższych lat większość kin przejdzie 
na cyfrową technikę wyświetlania. 

Przyjęcie uchwały umożliwi Śremskiemu Ośrodkowi Kultury ubieganie 
się o dofinansowanie zakupu projektora cyfrowego, co zapewni Kinoteatrowi 
funkcjonowanie w dobie cyfrowej dystrybucji kopii filmowej. 

 
Przewodnicząca Rady 

Katarzyna Sarnowska


